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Jegyzőkönyv 

 

Készült: A Csévharaszti Polgármesteri Hivatal Dísztermében 2012. december 13-án 

megtartott képviselő-testületi ülésről, hangfelvételről. 

 

Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint 

 

Igazoltan távol:Fodor Imre. 

 

Mocsáry Balázs polgármester üdvözli a megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés 

szabályszerűen került összehívásra, határozatképes, mivel a megválasztott 7 képviselőből, 

jelen van 6 fő. 

 

Jegyzőkönyv hitelesítőnek Naszvadi Sándorné és Manulek József képviselőket javasolja 

Mocsáry Balázs polgármester. 

 

 

Az írásban kiküldött napirendi pontokat módosítani kell, mivel a 6. napirendi pontnál 

határozatot kell hozni az adósság konszolidációról. 

 

Napirendi pontok: 

1. 2013. évben fizetendő díjakról szóló rendelet megalkotása 

    Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

2. Megállapodás az általános iskola működtetéséről 

    Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

3. TÖKT megállapodás módosítása 

    Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

4. A gombai kezdeményezés megvitatása 

    Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

5. Tájékoztató a polgármester átruházott hatáskörben tett intézkedéseiről 

     Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

6. A képviselő-testület 2013. évi munkaterve 

    Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

7. Egyebek 

    Előadó:Mocsáry Balázs polgármester 

 

A képviselő-testület a módosított napirendi pontokat elfogadja.  

 

 

1.Napirendi pont tárgyalás: 2013. évben fizetendő díjakról szóló rendelet megalkotása 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy Víz és csatornadíjakban változás nem lesz a 

jövő évben 100 Ft/hó+áfa az alapdíj, vízdíj közületeknél 150 Ft/m3+áfa, lakossági: 140 

Ft/m3+áfa. A változás az, hogy az önkormányzati támogatás megszűnt a vízdíj esetében. A 

bekötési díj változatlan maradt. A rendeletből kimarad a 6 bekezdés, mivel a képviselő-

testület nem rendelkezhet a részletfizetésről, csak a szolgáltató. A szolgáltató jelezte, hogy 

nem kíván emelni a csatorna használati díjon. Az átalány díj mértéke 120 liter/fő/nap, a 
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szolgáltató egész területén ennyi, ezért a szolgáltató kérése, hogy községünkben is ez legyen a 

mértéke. Ha egy vízmérőt valaki felszerel, akkor annak az ára megtérül. Ösztönözni kívánják, 

hogy a ténylegesen elfogyasztott víz mennyiség után fizessenek. 

 

Blahó Sándor képviselő: Aki a saját vizét használja az fizet átalány díjat, ha rá van kötve a 

csatornára. Tavaly, amikor a Kövál itt volt a testületi ülésen elmondták, hogy még a 100 forint 

is sok, tehát úgy érzi, hogy nem nekünk kellene felemelni, hanem a többi területen kellene 

lefelé menni. A lakossági 140 Ft/m3 egyeztetve lett a Kövállal? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Igen, Takács Endrével egyeztetve lett. Szemétszállítási díjnál a  

lerakási díjat az ASA az infláció mértékével emelte, így 8600 Ft/t lett.  Különbség a nettó 

bevétel és nettó kiadás között, tehát egy kicsit emelni kell rajta, így a javaslat 14560 

Ft/év+áfa. Az étkezési térítési díjat a szolgáltató minimális mértékben emelte. 10 Ft és 3 

forint. A háromszori étkezőknél 13 Ft+áfa. Összesen 20Ft+áfa  emelést javasol. 

 

Naszvadi Sándorné képviselő: Van összehasonlítási alap, hogy más közétkeztetés mennyibe 

kerül? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Van és drágábbak. 

 

Manulek József  képviselő: A víz és csatorna, szemétszállításnál a 2012-es díjakat 

meghagyná, mert a lakosság már nem terhelhető tovább. Az étkezéssel kapcsolatban 

elmondja, hogy Vasadon részt vett a képviselő-testületi ülésen és leírt egy-két számadatot. 

Most 644 Ft-ot fizetünk áfával, ha a szolgáltató javaslatát a 8%-os emelést elfogadja Vasad, 

akkor fognak 520 Ft-ot fizetni a következő évben. Csévharaszt úgy fizet többet 2012-ben, 

hogy Vasad 2013-ban is kevesebbet fog fizetni a 8%-os emelés után és ő fogja kiszállítani. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Hol látja a 644 Ft-ot a képviselő úr? Melyik paragrafusban 

látja? 

 

Manulek József képviselő: Összességében Csévharaszton ennyit fizetnek. Megkérdezte, hogy 

ki mennyit fizet. 

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: Ami a 6 §-ban szerepel annyit fizetnek, a napközis  320 

Ft+áfa és a menzás 201 Ft+áfa. Vasad térítési díjat szabályozza. Óvodás, napközis 406 Ft-ot 

fizet, a menzás 255 Ft. 

 

Manulek József képviselő: Nem tudja mennyire valósak ezek az adatok. Ha ugyanaz a 

szolgáltató, akkor nem érti, hogy lehetnek ekkora különbségek, csak azért lehet, mert így 

állapodtak meg az önkormányzattal. Nem 406 Ft-ba kerül az étkezés ezt csak a szülő fizeti, 

erre az önkormányzat 180 Ft-ot tesz. 

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző elmondja, hogy Csévharaszton közbeszerzési eljárás 

keretében választották ki a szolgáltatót, ezért tudtak az ár alá menni. 

 

Mocsáry Balázs polgármester:  A szolgáltató által  szabott árat  vagy elfogadjuk, vagy nem. 

Az iskola étkeztetése is az önkormányzathoz kerül, így közbeszerzés lesz kiírva 
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szeptembertől, tehát szeptembertől lehet szolgáltatót váltani. Monoron 400 Ft+áfát fizetnek. 

Lehet, hogy Vasad többet támogat az étkezésen, de elképzelhető, hogy nekik olcsóbban 

szállít. 

 

Cseszlai Sándor alpolgármester: Annak idején valószínű, hogy ez a szolgáltató cég adta a 

legjobb ajánlatot, ezért került elfogadásra. Lehet, hogy Vasad esetében mások adták be és más 

feltételekkel a pályázatot. Fél évig van még szerződés a jelenlegi szolgáltatóval, majd a 

közbeszerzési eljárás keretében meg lesz kérdezve, hogy miért szállít nekünk többé, mint 

Vasadnak. 

 

Manulek József képviselő: Javasolja, hogy a kiszállítást oldja meg jövőre a kiszállító, erről 

már beszélt a jegyző asszonnyal. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Ez nincs sehol leírva, majd a hivatalok létrejöttekor kell erre 

visszatérni. Februárig marad így, mert személyi mozgással is jár. 

 

Naszvadi Sándorné képviselő megjegyzi, hogy az ételt szállító hivatali autó tisztasága 

kivetnivalót hagy maga után. Még szerencse, hogy nem kap egy ÁNTSZ ellenőrzést. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Valóban több takarítást igényelne az autó. Nem kötelező egy 

autót csak ételszállításra használni. 

A 10. § teljesen kikerül és a paragrafus  megszűnésével egyidejűleg a rendeletalkotással 

együtt hozni kell egy határozatot, miszerint a gondozási központra vonatkozó társulási 

szerződést a gesztor fölmondta a megállapodásban foglaltaknak megfelelően. Ezt kell most a 

képviselő-testületnek tudomásul venni. Ezt a gondozási központot nem használtuk, csak egy 

rövid ideig. Egy pontba beírásra került az étkezési térítési díjaknál, a szociális étkező a 

menzás gyermek étkeztetést fizeti. Tehát az 1.§ (1) bek úgy szól, hogy az alapdíj 100 Ft+áfa, 

vízdíj közületi 150 Ft/m3+áfa, lakossági 140 Ft/m3+áfa, szemétszállítási díj 14560 Ft/év, 

étkezési díjak: 320 Ft+áfa, 201 Ft+áfa, 321 Ft+áfa, 256 Ft+áfa. A rendeletben így kell benne 

lenni, hogy + áfa, mivel évközben is változhat az áfa mértéke. A 6. § óvodás 340 Ft+áfa, 

napközis 340 Ft+áfa, menzás 223 Ft+áfa és a szociális felnőtt 223 Ft+áfa. 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal és 2 tartózkodással meghozta a következő rendeletét: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

8/2012.(XII.14.) számú rendelet 

a 2013. évben fizetendő díjakról 

 

/Rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 

 

 

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy mivel a rendelet 10. §-a eltörlésre került kell 

egy határozatot hozni. Jövőre el kell gondolkodni, hogy a nappali ellátást, hogy oldjuk meg. 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 
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Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-

testületének  67/2012.(XII.13.) számú határozat 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő- 

testülete a Monor Város Önkormányzatának Képviselő-

testületének  a 402/2012.(IX.20.) számú testületi 

határozatában foglaltakat tudomásul veszi.  

 

                Határidő: azonnal 

               Felelős: polgármester 

 

 

 

2.napirendi pont tárgyalása: Megállapodás az általános iskola működtetéséről 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A megállapodás központilag összeállított. Farkas Zoltán a 

tankerületi igazgató. Az önkormányzat a tulajdonában lévő ingatlant és tartozékait átadja 

működtetésre a KIK-nek. Egy eszköz- és vagyonleltár alapján veszik át.  17 fő létszámot 

vesznek át, de lehet, hogy ez egy kicsit módosulni fog. Csak a konyhás nem kerül át, ő az 

önkormányzathoz kerül át. A "c" pont úgy módosulna, hogy "Az intézmény szerves részét 

képezi a 2 szobás 62 m2 területű szolgálati jellegű bérlakás." Itt lehet esetleg feltételeket 

szabni. A "d" pont a napközivel foglalkozik, itt nincsen átadandó fő, mivel a konyhai dolgozó 

nem kerül átadásra. 

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: Tankerületi igazgató ma küldte meg a javaslatot és csak 

ebben a formában írja alá. 2013. január 15-ig kell aláírni és külön szerződésben kell rendezni 

a konyhát, tornatermet. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A megállapodás elkészítésére 9 napot kapott az önkormányzat, 

de később lehet majd finomítani. 

 

Naszvadi Sándorné képviselő: Az átadás már itt van a nyakunkon. Eddig civilek is jártak 

focizni a tornaterembe és fizettek a takarítónőnek. A takarítást ki fogja fizetni, ha nem az 

iskola használja a tornatermet? 

 

Manulek József képviselő: Az SzMSz-ben benne van, hogy ha a résztvevők több mint fele 

helyi lakos, akkor nem kell terembérletet fizetni. Véleménye szerint a tornaterem a községé, 

tehát a csévi fiatalok továbbra is ingyen használhatják, a takarítónőt pedig fizeti az 

önkormányzat. 

 

Cseszlai Sándor alpolgármester: Azért lesz megállapítva a bérleti díj, hogy abból lehet fedezni 

a rezsi költséget, a takarítónő fizetését. Olyat lehet, hogy a cséviek helyett átvállalja az 

önkormányzat, tehát nekik ne kelljen fizetni. 

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: Minden ilyen kérdés felülvizsgálatra fog kerülni. Az 

egyedi szerződéseket január 15-ig kell elkészíteni. 
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Manulek József képviselő: Szolgálati lakás, hogy fog rendeződni. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A "c" pontnál már elhangzott a módosítás. Feltételeken lehet 

gondolkodni. Az igazgató úrral már beszéltek is erről. 

 

Malik Károly isk.ig: A számítógép terem nagyon kicsi, ezért jó lenne, ha a számítógéptermet 

át lehetne telepíteni a régi szolgálati lakásnak egyik szobájába kerülhetne, a másik felében egy 

nagyobb nevelőit illetve melegítőkonyhát lehetne kialakítani. 

 

Manulek József képviselő: Ez egy szolgálati lakás és arra is kell gondolni, hogy lehet egy 

katasztrófa és akkor el tudnánk helyezni a rászorulókat. Nem kell megbontani, ebben a 

formában kell helyrehozni, mivel van mit csinálni rajta. A polgárőröknek nincs egy állandó 

helye, ahol közösségi munkát is tudnának végezni. Nem tudja, milyen problémát okozna, ha a 

régi formában működne a régi helyén az informatikai terem. Javasolja, hogy a szolgálati 

lakást az önkormányzat hasznosítsa. 

 

Malik Károly igazgató: A baj az, hogy kicsi, egy osztály nem fér el benne. 

 

Cseszlai Sándor alpolgármester: A polgárőröknek van havonta egy ülésük, amit a 

díszteremben eddig is meg tudtak tartani. Az igazgató úrral maximálisan egyetért, hiszen 

sokkal hasznosabban, napi szinten tudnák használni. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Csévi gyerekekért csinálnák az átalakítást, egy magasabb 

színvonalú oktatást lehetne végezni. 

 

Manulek József képviselő: Érti, hogy a képviselő asszony miről beszél, de ez a szolgálati 

lakás már mióta üresen áll, akkor már eddig is meg lehetett volna csinálni számítógép 

teremnek.  Az ügyrendi bizottság nem találta a 2. sz. mellékletet, ami a létszámra hivatkozik. 

A bizottságnak az volt a véleménye, hogy ezt a megállapodást nagyon alaposan pontról pontra 

meg kell tárgyalni.  

 

Mocsáry Balázs polgármester: Az iskola 10 tanteremmel kerül átadásra, tehát az informatikai 

termet nem veszik bele. A mellékletek excel táblázatok, ami a létszám adatot, a dolgozók 

személyi adatai, átsorolásokat, tantermi adatokat tartalmaz, amit az iskola készített el.  

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: Sajnos olyan nagy terjedelmű, hogy nem tudta 

kinyomtatni, tömöríteni sem lehet. Általában létszám adatot, pedagógusok személyes adatait 

tartalmazza. Az megoldható, hogy a képviselők az aláírt megállapodást a mellékletekkel 

együtt majd meg tudják nézni a hivatalban.  

 

Manulek József képviselő: Átadó kapcsolattartónak Farkasné van megjelölve. Egyedül elég 

erre a nagy feladatra? Komoly vagyonnak az átadásáról, kezeléséről van szó, esetleg egy 

bizottságot kellett volna létrehozni.  

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: Elég, ő egy kapcsolattartó, több kolléganővel együtt 

végzi ezt a feladatot. 
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Mocsáry Balázs polgármester: Az iskolát, napközit az állam építette. A tornatermet és a 

számítástechnika termet az önkormányzat. Az eszközöket az önkormányzat lecserélte, de 

most használatra átkerül az államhoz. Az iskola a leltárt elvégezte, de kell egy koordinátor. A 

leltár ellenőr is Farkasné volt. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Szavazásra teszi fel a „c”pontot, ami arról szól, hogy a 

szolgálati lakás átkerüljön-e vagy sem. 

 

Blahó Sándor képviselő: még mielőtt szavaznának megkérdezi, hogy ezt a megállapodás az 

önkormányzat készítette vagy az állam. Ha egyszer bele tettük a „c” pontot, akkor most miért 

vesszük ki? A hétfői rendkívüli ülésen arról volt szó, hogy nem is biztos, hogy ezt a 

megállapodást elfogadják így. 

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: Sémát adtak és a helyi sajátosságokat mi tettük bele, így 

a „c” pontot. A jogszabály most jött ki és még az is változhat a végrehajtási szabályok miatt. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Több tervezet, több alternatíva közül most ez a javaslat ment 

ki.  

 

Cseszlai Sándor alpolgármester: Ha jól értelmezi, ha ez a változat marad, akkor nem adjuk 

meg a lehetőséget az iskolának, hogy számítógéptermet alakítson ki a volt szolgálati lakásból.  

 

Blahó Sándor képviselő: Másfél éve üresen áll a lakás.  

 

Manulek József képviselő. Ezzel nincsen kizárva az iskola abból, hogy ott kialakítson 

számítógéptermet. Majd az önkormányzat köt megállapodást. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Ha a számítástechnika átkerülne a szolgálati lakásba, akkor az 

önkormányzatnak felszabadul egy helysége, ami használható máscélra. A „c” pontra 

vonatkozóan határozati javaslatot szavazásra teszi fel.  

Az intézmény szerves részét képezi a 2 szoba, 62 m2 alapterületű szolgálati jellegű bérlakás, 

használati céljait külön megállapodás tartalmazza. 

 

A képviselő testület 4 igen 1 nem szavazattal és 1 tartózkodással a módosító javaslatot 

elfogadta. 

 

Ezzel a módosítással együtt a keret megállapodást a képviselő-testület 4 igen 1 nem 

szavazattal és 1 tartózkodással elfogadta. 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-

testületének  68/2012.(XII.13.) számú határozat 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-

testülete a köznevelési intézmények állami fenntartásba 

vételével összefüggő keret megállapodást elfogadja. 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy a megállapodást a 

Klebelsberg Intézményfenntartó Központtal aláírja 
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Határidő: 2013. január 15. 

Felelős: polgármester 

 

 

 

3. napirendi pont tárgyalása:TÖKT megállapodás módosítása 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Már az előző testületi ülésen elmondta, hogy a társulási 

megállapodásból a munkaszervezetre vonatkozó részek jogszabályi változás miatt kikerülnek, 

de maga a kistérségi társulás nem szűnik meg.  

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodással meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-

testületének  69/2012.(XII.13.) számú határozat 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-

testülete Monor és Térsége Többcélú Kistérségi Társulás 

Megállapodásának módosításával egyetért. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

 

 

 

 

4..napirendi pont tárgyalása: A gombai kezdeményezés megvitatása 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester egyetért Gombának  a régiós különválás kezdeményezésével. 

 

Manulek József képviselő elmondja, hogy ez a megállapodás 2014-2020. évre vonatkozik. 

Nem biztos, hogy ebben a formában támogatni fogja az UNIÓ a térséget. A polgármester több 

információval is szolgálhatott volna erről. 

 

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy a határozati javaslatban benne van feltéve, ha 

Pest megyét gazdaságilag előnyösen érinti. 

 

Manulek József képviselő véleménye, hogy ebben az ügyben a kormány nem tud jövőre 

dönteni. Ez kétséges, hogy hogyan fog alakulni. 

 

Cseszlai Sándor alpolgármester: Nem tudja, hogy miért kellett volna erről többet mondani a 

polgármesternek. El lehetett olvasni és megértették miről van szó. 

 

Naszvadi Sándorné képviselő: Azt sem tudjuk, milyen előnyökkel jár és azt sem milyen 

hátránnyal. Budapest tényleg elszívja a támogatásokat. 
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A képviselő-testület 6 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-

testületének  70/2012.(XII.13.) számú határozat 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-

testülete megtárgyalta Gomba Község 

Önkormányzatának 242/2012.(XI.22.) sz. Képviselő-

testületi határozatát a Közép-magyarországi Régió 

szétválasztására, ill. önálló Budapest és Pest megye régió 

létrehozására vonatkozó kezdeményezésre vonatkozóan, 

és az abban, valamint Gomba község polgármesterének 

megkeresésében foglaltak alapján az alábbi határozatot 

hozta:  

1. A Képviselő-testület támogatja Gomba Község Ön-

kormányzatának kezdeményezését arra, vonatkozóan, 

hogy a jelenlegi Közép-magyarországi Régió az Eu-

rópai Unió 2014-2020 közötti programozási idősza-

kában két NUTS 2 szintű terület egységet alkosson: 

Budapestet és Pest megyét, feltéve, ha Pest megyét 

gazdaságilag előnyösen érinti. 

2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a 

támogató határozatról Gomba Község Önkormányza-

tát írásban tájékoztassa. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: polgármester 

 

 

 

 

5.napirendi pont tárgyalása: Tájékoztató a polgármester átruházott hatáskörben tett 

intézkedéseiről 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy összességében nem növekedett 2012-ben a saját 

hatáskörben kifizetett segélyek összege. Átruházott hatáskörben döntött az átmeneti 

segélyekről, szociális kölcsönökről, temetési segélyekről és a rendkívüli gyermekvédelmi 

támogatásokról.  Ebben az évben is főleg azok a családok kértek és kaptak támogatást, akik 

létfenntartásukat veszélyeztető rendkívüli élethelyzetbe kerültek, valamint alkalmanként 

jelentkező többletkiadások miatt anyagi segítségre szorultak. 

  

Manulek József képviselő: Van egy lista, hogy ki hányszor kapott segélyt ebben az évben? 
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Mocsáry Balázs polgármester: Természetesen van, az ügyintéző vezeti a listát, de most nincs 

itt a testületi ülésen. 

 

A képviselők a beszámolót elfogadják.  

 

 

 

6.napirendi pont tárgyalása: Válságkezelés 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Arról kell dönteni a testületnek, hogy az önkormányzat 

igénybe kívánja venni az adósság kezelést és nyilatkozni kell arról, hogy nincs csődeljárás az 

önkormányzat ellen. December 21-én a kincstár indítja az átutalásokat és december 31-én az 

önkormányzatnak nincsen adóssága. 

 

Blahó Sándor képviselő: Ebben a 10 millió forint is el lett költve? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Igen.  

 

Blahó Sándor képviselő: Ehhez nem adja a nevét. Véleménye szerint etikátlanul lett elköltve a 

10 millió forint. 

 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal és 2 tartózkodással meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-

testületének  71/2012.(XII.13.) számú határozata 

 

1. A képviselő-testület a Magyarország 2012. évi 

központi költségvetéséről szóló 2011. évi CLXXXVIII. 

törvény (a továbbiakban: költségvetési törvény) 76/C. §-

ban foglaltakra figyelemmel kinyilvánítja, hogy a 

törvényben írt feltételekkel tartozásai megfizetéséhez 

igénybe kívánja venni az állam által biztosított, egyszeri, 

vissza nem térítendő költségvetési támogatást, azon 

adósságelemek tekintetében, amelyekre a költségvetési 

törvény a támogatás igénybevételét lehetővé teszi. 

2. A képviselő-testület kijelenti, hogy 2012. december 

12-én adósságrendezési eljárás alatt nem áll. 

3. A képviselő-testület  a Polgári Törvénykönyvről szóló 

1959. évi IV. törvény 286. § alapján hozzájárul, hogy az 

1. pontban megjelölt adósságelemek tőke és 

járulékrészét, valamint egyéb költségeit az 

önkormányzat/társulás helyett az állam közvetlenül 

megfizesse a hitelezőknek/ kölcsönnyújtóknak. 

4. A képviselő-testület  felhatalmazza a polgármestert, 

hogy az önkormányzat nevében: 
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a.) a hitelezők/kölcsönnyújtók által az érintett 

adósságelemek tőke és járulékrészéről, valamint egyéb 

költségeiről kiállított nyilatkozatot aláírja 

b.) a költségvetési törvény szerint, határidőre 

szolgáltassa a szükséges adatokat a Magyar 

Államkincstár felé és ahhoz csatolja a szükséges 

nyilatkozatokat, igazolásokat, egyéb dokumentumokat, 

c.) a költségvetési törvény 76/C. § (10) bekezdésében 

meghatározott megállapodást megkösse, amennyiben azt 

az államháztartásért felelős miniszter kezdeményezi. 

5. A képviselő-testület  kijelenti, hogy az önkormányzat 

nem   rendelkezik olyan betéttel, vagy egyéb 

számlaköveteléssel, szerződéssel, ami kifejezetten a 

konszolidációval érintett adósságelemhez kapcsolódik, 

illetve annak fedezetére, vagy teljesítés biztosítékául 

szolgál. 

6. A képviselő-testület hozzájárul ahhoz, hogy 76/C. § 

szerinti adósságkonszolidáció során a Magyar 

Államkincstár a banktitkot képező, az önkormányzatra 

vonatkozó, a törlesztéshez szükséges adatokat, 

információkat, megismerje és kezelje. 

  

Határidő: 2012. december 17. 

Felelős: polgármester 

 

 

7. napirendi pont tárgyalása: A képviselő-testület 2013. évi munkaterve 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Elmondja, hogy már a kiküldött munkatervi javashoz képeset 

módosítás, hogy már január 8-án vagy 10.-én sor kerül egy ülésre, mivel január 15-ig alá kell 

írni az iskola működtetésével és fenntartásával kapcsolatos megállapodást. Intézmény átadása 

címén kerül felvételre a munkatervbe. A helyi rendeletek felülvizsgálata 2 részre lett osztva, - 

február és március - mivel minden rendeletet felül kell vizsgálni és egyszerre sok lenne.  

 

Manulek József képviselő: Véleménye szerint a 2013 évi közfoglalkoztatási tervet be kellene 

tenni. Nem látja a gyámhatósági beszámolót sem a tervben. 

 

Bárányné Billinger Erzsébet jegyző: Ellenkezőleg ki kell venni a közfoglalkoztatási tervet. 

Megszűnik a kötelezettség, hogy tervet kell készíteni. Pályázni kell majd. A gyámhatóság 

munka átkerül a járási hivatalhoz. 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát  
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Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-

testületének 72/2012.(XII.13.) számú határozata: 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-

testülete megtárgyalta és a kiegészítéssel elfogadta a 

2013. évi munkatervét. 

 

Határidő: azonnal 

Felelő: képviselő-testülete 

 polgármester  

 

 

 

8. napirendi pont tárgyalása: Egyebek 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A környékről megjelenik egy telefonkönyv, kérdése, hogy 60 e 

Ft-ért kéri-e az önkormányzat, hogy kiemelten belekerüljön? 

 

A képviselő-testület nem igényli a kiemelt megjelentetést. 

 

Manulek József képviselő: A faluközpontra beadott pályázat, hol tart? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A faluközpontra beadott pályázattal kapcsolatban annyit tud 

mondani, hogy 5 pályázat van beadva és a mienk befutó helyen van. Most decemberben nyílik 

meg a lehetőség arra, hogy feldolgozzák a beadott pályázatok adatit. Jó esetben februárban 

lesz döntés.  

 

Blahó Sándor képviselő: Többen jelezték, hogy a temetőbe kellene egy világítás, 

mozgásérzékelővel. Főleg a sírok felé és a kapu felé. Főleg télen lenne jelentősége, mivel 

korán sötétedik.  A leszálló oldalon hiányoznak a buszmegállókból a szemetesek.  A hótolás, 

hogy van kiadva, mivel a Kisfaludy utca nem volt eltolva. Javasolja, hogy a Petőfi S. utcában, 

ahol már nagyon széles az utca a hótoló fönt is elmehetne és vagy 3-4 helyen le is tolhatná a 

kijáratot. 

 

Manulek József képviselő: Kisfaludy utcában a közvilágítás ügye hogy áll? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Két hónap után kapott választ a DÉMÁSZ-tól. A LED 

világítás nem lehet, mert nagyon költséges. Igéretet kapott, hogy még az ünnepek előtt 2 

lámpa áthelyezésre kerül. 

 

Naszvadi Sándorné képviselő: Mi igaz abból, hogy a pap nem engedett egy helyi lakosnak a 

temetésén harangozni. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: András atyával beszélt a dologról és jövőre ad egy írásos 

tájékoztatót a helyi újságba, hogy miért nem harangoznak annak, akinek nem egyházi 

temetése van. Püspöki kinyilatkoztatásra hivatkozott az atya. Csak annak harangozhatnak, 

akinek egyházi temetése van. 
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Mocsáry Balázs polgármester: A régi sírhelyek rendbetételére árajánlatot kért, ami több 

százezer forint. Van egy olyan lehetőség is ami nem kerülne költségbe. Ha bárki temet, akkor 

a sírhely felszámolót értesíteni kell, aki kiássa a csontokat és elszállítja Ceglédre és ott 

tárolják, majd egy közös sírba helyezik őket. 

 

Cseszlai Sándor alpolgármester: Urnafalról hozott képeket. Készülhet műkőből 8-10 e Ft/hely 

fed lappal együtt.  

 

Mocsáry Balázs polgármester: El kell dönteni, hogy egy különálló legyen, vagy hátsó falra 

legyen beépítve, mert attól függően kérik meg az árajánlatot. 

 

A képviselőknek több közérdekű kérdése, bejelentése nem volt, az ülés a továbbiakban zárt 

ülésként folytatódik. 

 

k.m.f. 

 

Mocsáry Balázs      Bárányné Billinger Erzsébet 

polgármester                 jegyző    

          

 

Hitelesítők: 

 

 

Naszvadi Sándorné               Manulek József 

        képviselők 

  


